

# CONSENT FOR CHILD UNDER 18 TO TRAVEL TO NEWZEALAND ON ADS TOUR

## 十八周岁以下未成年人随 ADS 旅行团赴新西兰同意 函

If an applicant is under 18 years old and will not be travelling with both parents, consent from the non-travelling parent or parents must be provided for the child to travel to Australia.

如果申请人的年龄在十八周岁以下并且不和父母同行，不随行父母的一方或双方必须提供同意函，允许孩子到新西兰旅行。

I consent to my child Full Name \_\_\_\_\_ Date of Birth \_\_\_\_\_ travelling to  
Neazealand on temporary Visitor visa:

本人同意我的小孩 姓名 \_\_\_\_\_ 出生日期 \_\_\_\_\_ 持临时访客签证前往新西兰：

For ADS Tour Groups, you and your child will be granted a visa for the period of your tour only.

ADS 旅行团，您和孩子的签证有效期将与您的旅行日期一致。

For the duration of my child's ADS tour: **From:** \_\_\_\_\_ (date) to  
\_\_\_\_\_ (date)

我小孩的 ADS 旅行日期将从 \_\_\_\_\_ (日期) 至  
\_\_\_\_\_ (日期)

**Note:** only the non-travelling parent or parents need to complete this part.

备注：只有不随行父母的一方或双方需要填写以下部分。

Name of non-travelling parent 1 不随行父母姓名 1: \_\_\_\_\_

Signature of non-travelling parent 1 不随行父母签名 1:  
\_\_\_\_\_

Contact telephone number 联系电话: \_\_\_\_\_

I have attached a copy of my valid identification (for example, national ID card or passport)

我已附上一份我的有效证件复印件（如：身份证或护照）

*If relevant 如适用:*

Name of non-travelling parent 2 不随行父母姓名 2:

\_\_\_\_\_

Signature of non-travelling parent 2 不随行父母签名 2:

\_\_\_\_\_

Contact telephone number 联系电话:

\_\_\_\_\_

I have attached a copy of my valid identification (for example, national ID card or passport)

我已附上一份我的有效证件复印件（如：身份证或护照）